
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 15/2001 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 360/2001 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Θέση του Δ.Σ. για την υποστήριξη πρότασης 
των Βάσκων Ευρωβουλευτών στο Ευρωπαϊκό 
Κοινοβούλιο. 

 
       Σήμερα 18 Ιουνίου του έτους 2001 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Νομαρχιακού Συμβουλίου Ημαθίας Δ. Βικέλα & Μητροπόλεως 
γωνία, 2ος όροφος στο κτίριο του Ο.Τ.Ε., ύστερα από την με ημερομηνία 14-6-2001 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους 
Δημαρχιακούς  Παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  
του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33 μελών βρέθηκαν παρόντα 24 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Μ. Ποτουρίδης Μ. Γαβρίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Α. Δελαβερίδης  
3. Δ. Ταχματζίδης Ν. Χαμαλής  
4. Κ. Πουλασουχίδης Ι.  Τριανταφυλλίδης  
5. K. Aσλάνογλου Α. Κεσίδης  
6. Δ.  Πέτκος M. Σουμελίδης  
7. Κ. Κόλβατζης Σ.  Παναγιωτίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ε.  Λελεκάκης Ε. Λευκοπούλου Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές Π. Αγαθαγγελίδης -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Λ. Τάκης    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Π. Πιτούλιας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 

353/2001 απόφασης αποχώρησε ο κ. Ε. Λελεκάκης.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 355/2001 
απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Κόλβατζης, Ε. 
Λελεκάκης. 
 

14. Α. Ταραλάς 
15. Χ.  Σκουμπόπουλος 
16. Χ. Γεωργιάδης 
17. Β. Γιαννουλάκης 
18. Λ. Τσαβδαρίδης 
19. Θ.  Σιδηρόπουλος 
20. Ε. Σοφιανίδης   
21. Ι. Ακριβόπουλος 
22. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 
23. Ε. Κουκουρδής 
24. Γ. Μανακούλης 

 



 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 7ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 15-6-2001 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου κ. Κυριαζή Κόλβατζη που έχει ως εξής: 
 Ο Π.Σ «ΔΙΑΥΛΟΣ ΕΛΛΗΝΩΝ» παράρτημα Βέροιας με έγγραφό του που 
λάβαμε στις 5-6-01 μας γνωρίζει ότι στις 29-3-01 οι Βάσκοι Ευρωβουλευτές 
κατέθεσαν προς συζήτηση στο Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο την επισυναπτόμενη 
«Πρόταση  Αποφάσεως», υπέρ της υποχρεωτικής διδασκαλίας της Αρχαίας 
Ελληνικής Γλώσσας και Παιδείας σε όλες τις Εκπαιδευτικές βαθμίδες της 
Ευρωπαϊκής Ένωσης θεωρώντας την ως κλασσική και κατ΄εξοχήν επιστημονική 
γλώσσα, ώστε να καταστεί κοινή γλώσσα όλων των Ευρωπαίων. 
 Λόγω ολιγωρίας των Ελλήνων Ευρωβουλευτών οι προηγούμενες τρεις 
προσπάθειες δεν είχαν την αναμενόμενη έκβαση και 
 Μας ζητούν να εκδόσουμε ψήφισμα που να στηρίζει την πρόταση των 
Βάσκων Ευρωβουλευτών. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’ 
αποφασίσει σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Κουρουζίδης :Προτείνω να σταλεί συγχαρητήρια επιστολή στους 2 Βάσκους 
Ευρωβουλευτές, δεδομένου ότι η πρότασή τους είναι πρωτοποριακή και αναδεικνύει 
κοινό τόπο όσον αφορά τους Ευρωπαίους πολίτες, με κοιτίδα την αρχαία Ελλάδα. 
 Γεωργιάδης Χρ.:Είναι  η μοναδική ελπίδα αχτίδας και η μοναδική ευκαιρία 
για να στηρίξουμε αυτήν την πρόταση των Ευρωβουλευτών. 
 Ασλάνογλου :Η προσπάθεια αυτή των Βάσκων άρχισε  από το 94. Το 98 
μαζεύτηκαν 500 χιλ. υπογραφές και κατατέθηκαν στο Ελληνικό Κοινοβούλιο, χωρίς 
να γίνει απολύτως τίποτα. Οι Έλληνες  Ευρωβουλευτές δεν υποστήριξαν την πρόταση 
των Βάσκων συναδέλφων τους. Τα ΜΜΕ δεν πήραν θέση. Δεν πρόκειται να γίνει  
τίποτα. 
 Πρόεδρος :Δευτερομιλίες. 
 Γεωργιάδης Χρ.: Άσχετα αν γίνει τίποτα, να δώσουμε στην αρχαία Ελληνική 
γλώσσα τη θέση που της πρέπει. 
 Πρόεδρος :Συμφωνεί το σώμα για την αποστολή συγχαρητήριας επιστολής 
και την έκδοση ψηφίσματος συμπαράστασης; 
 Σύμβουλοι :Ναι. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 15-6-01 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου κ. Κ. Κόλβατζη. 
2.- Το από 5-6-2001 έγγραφο του παραρτήματος Βέροιας του Π.Σ. «ΔΙΑΥΛΟΣ 
ΕΛΛΗΝΩΝ». 
3.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος το οποίο να στηρίζει την πρόταση των Βάσκων 
Ευρωβουλευτών. 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Α) Εξουσιοδοτεί τον πρόεδρο του Δ.Σ. να συντάξει και αποστείλει 
συγχαρητήρια επιστολή στους Βάσκους Ευρωβουλευτές. 
 Β) Εκδίδει το παρακάτω ψήφισμα: 



ΨΗΦΙΣΜΑ 
 Το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας χαιρετίζει την προσπάθεια των Βάσκων 
Ευρωβουλευτών για την Υποχρεωτική Διδασκαλία της Αρχαίας  Ελληνικής Γλώσσας 
και Παιδείας  σε όλες τις Βαθμίδες Εκπαίδευσης της Ευρωπαϊκής Ένωσης. 
 Η πρόταση αυτή των Βάσκων προς το Ευρωπαϊκό Κοινοβούλιο αποτελεί τιμή 
για την Χώρα μας και τον Πολιτισμό μας γι΄αυτό και την υποστηρίζουμε 
ανεπιφύλακτα. Ενώνουμε την φωνή μας μαζί με τους Βάσκους Φιλέλληνες 
Ευρωβουλευτές  και καλούμε  τον Πολιτικό και Πνευματικό Κόσμο της Πατρίδας 
μας να συνδράμουν με όλες τις δυνάμεις τους, ώστε η συγκεκριμένη πρόταση να βρει 
κι άλλους υποστηρικτές στους κόλπους της Ευρωπαϊκής Ένωσης, και να ευοδωθεί 
αυτή η φιλελληνική πρόταση των Βάσκων Ευρωβουλευτών. 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό    360/ 2001 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I.  Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 Κ.  Πουλασουχίδης Β.  Γιαννουλάκης 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΤΑΧΜΑΤΖΙΔΗΣ Κ. Ασλάνογλου Λ. Τσαβδαρίδης 

 Δ.  Πέτκος Θ. Σιδηρόπουλος 
 Κ. Κόλβατζης Ε.  Σοφιανίδης 
 Ε. Λελεκάκης Ι.  Ακριβόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ. Γκαβαϊσές Μ.  Τσαμήτρου-Καραχατζή 
 Γ. Ουρσουζίδης Ε. Κουκουρδής 
 Λ. Τάκης Γ.  Μανακούλης 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Π.  Πιτούλιας   
     
  ΔΗΜΑΡΧ. ΠΑΡΕΔΡΟΣ   
 Χ. Μουτσιόπουλος   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-6-2001 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 

 


